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      INTERPELACJA VIII/2023 

 
Dotyczy: realizacji zadania dot. przewozu osób niepełnosprawnych. 
 
W związku z niepokojącymi informacjami, jakie otrzymałam od rodziców, których 

niepełnosprawne dzieci korzystają z przewozu osób, realizowanego w ramach usług 
świadczonych obecnie przez spółkę miejską MPK, proszę o niezwłoczne wdrożenie działań 
naprawczych, poprawiających jakość ww. przewozów. 

Opiekunowie/rodzice sygnalizują wiele nieprawidłowości, między innymi:                        
duże opóźnienia w dowozach, brak wiedzy w zakresie dokładnego adresu, celu 
podróży, zbyt duża liczba dzieci w pojazdach, niewystraczająca liczba opiekunów, 
ogólny chaos i bałagan.  

Proszę o zweryfikowanie powyższych informacji i wdrożenie natychmiastowych 
działań naprawczych celem poprawy jakości świadczonych form wsparcia. 
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